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Inleiding 
In de afgelopen periode heeft Pentascope bij Domijn de maatschappelijke visitatie uitgevoerd over 
de periode 2018 – 2021. Op verzoek van Domijn heeft geen traditionele visitatie plaatsgevonden, 
maar is gekozen voor een experiment. Domijn wil graag dat de visitatie zoveel mogelijk aansluit bij 
de eigen manier van werken, die zich kenmerkt door bevoegdheden en verantwoordelijkheden laag 
in de organisatie, de kennis en ervaring van alle medewerkers als basis van onze dienstverlening en 
integraal (samen)werken waar dat kan, zowel intern als extern.  Ook is Pentascope gevraagd om 
niet alleen terug te kijken, maar ook aanbevelingen te doen voor de toekomst. 
Met het oog op de specifieke doelstellingen van dit visitatie-experiment en om recht te doen aan het 
feit dat Domijn werkt aan problemen en behoeften die door de omgeving worden ervaren en 
aangedragen, zijn er zes projecten geselecteerd die op deze manier tot stand zijn gekomen. Daarbij 
is gekeken of de projecten voldoende waren verspreid over de drie gemeenten, de meeste 
taakgebieden van de corporatie en of deze actueel waren in de visitatieperiode. In de visitatie zijn 
zowel de maatschappelijke effecten van de projecten als van de werkwijze van Domijn beschouwd. 
Omdat de vraag vanuit de omgeving het meest belangrijk is en er geen concrete prestatieafspraken 
als norm voorhanden zijn, hebben belanghebbenden en belanghouders de effecten beoordeeld en 
niet de visitatiecommissie. 
Domijn kijkt met een positief gevoel terug op de visitatie en de samenwerking met Pentascope. De 
interne evaluatie van het proces en de begeleiding leverde een gemiddeld cijfer van een 8 op. 
Waardering was er onder andere voor het feit dat er met buitengewoon veel verschillende 
belanghebbenden is gesproken tijdens de visitatie, dat de experimentele visitatiesystematiek erg 
goed bleek aan te sluiten bij de werkwijze van Domijn en voor de prettige en goede ondersteuning 
van het proces door Pentascope. 

 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
De resultaten 
Domijn is trots op de resultaten die de visitatie heeft opgeleverd. We krijgen over het algemeen 
mooie cijfers van de partijen waar we het voor doen en waar we mee samenwerken. Maar juist ook 
de inhoudelijke feedback die we hebben mogen ontvangen is voor ons zeer waardevol en laat zien 
dat onze aanpak werkt en aansluit bij de vragen die de samenleving aan ons stelt. 
Natuurlijk is er ook nog genoeg te verbeteren. Het visitatierapport bevat een opsomming van zeven 
verbeter- en aanmoedigingspunten, te lezen op pagina 6. Hiermee geeft Pentascope invulling aan 
onze vraag om juist ook aanbevelingen te doen voor de toekomst en niet alleen terug te kijken. 
Domijn herkent zich in de meeste punten en gaat hier de komende tijd actief mee aan de slag. 
Daarnaast gaf de visitatie ook inzicht in het feit dat we sinds Corona elkaar soms wat uit het oog zijn 
verloren en daardoor minder de goede gesprekken voeren dan in de periode daarvoor. We hebben 
de afronding van de visitatie niet afgewacht, maar zijn direct aan de slag gegaan met het plannen 
en voeren van aanvullende gesprekken, zowel op eigen initiatief als omdat onze partners dat hebben 
aangegeven. Want dat goede gesprek, dat levert pas echt meerwaarde op. Daar was in de visitatie 
iedereen het over eens. 
 
 
Tot slot 
We willen heel graag alle organisaties en personen bedanken die de moeite hebben genomen om 
deel te nemen aan ons visitatieproces en met ons en Pentascope in gesprek te gaan. We hebben in 
veel gevallen een serieuze tijdsinspanning van onze gesprekspartners gevraagd en het was mooi om 
te zien hoe daar telkens positief op is gereageerd. In totaal is met meer dan 90 personen het gesprek 
gevoerd, wat heeft geleid tot een grote hoeveelheid input waar we de komende jaren verder mee 
aan de slag kunnen gaan. 
Daarnaast bedanken we de mensen van Pentascope, die ons uitstekend en professioneel begeleid 
hebben in dit experimentele proces. Omdat we flink zijn afgeweken van de standaard 
visitatiemethodiek was het voor hen, net als voor ons, vaak zoeken naar de juiste aanpak en 
vraagstelling. Wij vinden dat Pentascope daar buitengewoon goed in is geslaagd. Tegelijkertijd 
hebben ze ook ons erg goed begeleid in de intensieve trajecten die we voor de zes projecten hebben 
doorlopen. Net als vier jaar geleden zijn we zeer tevreden met onze keuze voor Pentascope als 
bureau voor de visitatie. 
Tenslotte willen we vooral ook onze collega’s bedanken. Als gevolg van het experimentele karakter 
van de visitatie hebben we meer dan gebruikelijk een beroep gedaan op een groot aantal collega’s 
om dagdelen te organiseren en belanghebbenden aan tafel te krijgen voor een goed gesprek. Zij 
hebben dit in volle overtuiging en met nooit aflatende inzet gedaan, met als resultaat heel veel goede 
gesprekken, een mooi visitatierapport en belangrijke inzichten voor de toekomst. Dank jullie wel! 
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